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В статье анализируются последние нововведения законодательства о банкротстве, направленные преимущественно на усиление защиты интересов 

кредиторов путем ужесточения механизмов привлечения к ответственности контролирующих лиц. Изучены основания привлечения к субсидиарной 

ответственности, соотношение противоправности и вины контролирующего лица. Отмечается необходимость регламентации соотношения основания 

субсидиарной ответственности при банкротстве с основаниями общей гражданско-правовой ответственности за причинение убытков при разрешении 

споров об ответственности контролирующего лица перед кредиторами. 
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Person: Disputable Aspects of Establishment of Offence Elements against the Background of Reformation of the Russian Bankruptcy Law

The article analyzes the latest innovations of the Bankruptcy Legislation, which strengthens the protection of creditors' interests by toughening the mechanisms of 

bringing to account the controlling persons. The grounds for bringing to subsidiary liability, the ratio of wrongfulness and guilt of the controlling person, were studied. 

The need to regulate the relationship of the basis of subsidiary liability in bankruptcy with the grounds of general civil liability for causing losses in resolving disputes on 

the responsibility of the controlling person to creditors is noted.
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